

Effective from **Monday, 15 December 2025**

	Amount / Tenor	1 Month	3 Months	6 Months	9 Months	1 Year	2 Years
QAR	up to 250,000	2.50	2.70	2.90	2.80	2.70	2.54
	250,001 - 1,000,000	2.57	2.72	2.90	2.80	2.70	2.54
	1,000,001 - 10,000,000	2.78	2.95	3.10	2.95	2.85	2.59
	10,000,001-25,000,000	2.85	3.00	3.15	2.95	2.85	2.59

	Amount / Tenor	1 Month	3 Months	6 Months	9 Months	1 Year	2 Years
USD	up to 500,000	1.70	2.60	2.80	2.70	2.60	2.29
	500,001 - 2,500,000	1.80	2.62	2.80	2.70	2.60	2.29
	2,500,001 - 5,000,000	1.90	2.85	3.00	2.85	2.75	2.34
	5,000,001 - 10,000,000	1.90	2.90	3.05	2.85	2.75	2.34

	Amount / Tenor	1 Month	3 Months	6 Months	9 Months	1 Year	2 Years
EUR	up to 250,000	0.10	0.85	1.20	1.15	1.15	0.70
	250,001 - 1,000,000	0.10	0.90	1.20	1.15	1.15	0.70
	1,000,001 - 10,000,000	0.10	1.10	1.40	1.30	1.30	0.75
	10,000,001-25,000,000	0.10	1.15	1.45	1.30	1.30	0.75

	Amount / Tenor	1 Month	3 Months	6 Months	9 Months	1 Year	2 Years
GBP	up to 500,000	1.25	2.20	2.40	2.30	2.25	2.20
	500,001 - 2,500,000	1.35	2.20	2.40	2.30	2.25	2.20
	2,500,001 - 5,000,000	1.45	2.45	2.60	2.45	2.40	2.25
	5,000,001 - 10,000,000	1.45	2.50	2.65	2.45	2.40	2.25

\* All other type of deposits are profit rate agreed with customer.

\*\* Pre-Closure penalty charge is as per Bank DoA and Policy.

\*\*\* Rates are indicative and subject to change from time to time.

**Fixed term investment Deposit account:**

**حساب الوديعة الاستثمارية محددة الأجل:**

a- It is an account where the Depositor (Rabb Almal) authorizes the Bank (Mudharib) to invest the deposit according to the unrestricted Mudharaba agreement under the principles of Islamic shari'a.

أ- هو حساب يفوض به المودع (رب المال) البنك (المضارب) باستثمار الوديعة على أساس عقد المضاربة الشرعية المطلقة

b- Funds of the unrestricted Fixed Deposit shall be invested according to unrestricted Mudharaba basis in the joint investing pool between the depositors and the shareholders. The customer may not be allowed to withdraw the deposit during the agreed investment period. The net profits from the joint investment pool shall be distributed between the depositors and shareholders according to their respective share in investment. The Bank as Mudharib shall be entitled to a percentage of Mudharaba of the realized net profit. Mudharib shall bear any loss attributable to its negligence or violation of Mudharaba terms. The Bank shall have the right to unilaterally amend the percentages stated in the Fixed Term Application form. The Customer hereby acknowledges and agrees to any such amendment upon publication of the same Bank website [www.alrayan.com](http://www.alrayan.com).

ب- تُستثمر أموال الودائع المطلقة في الوعاء الاستثماري المشترك بين المودعين والمساهمين على أساس المضاربة المطلقة. لا يسمح للعميل بسحب الوديعة خلال فترة الاستثمار المتفق عليها. يوزع صافي أرباح الوعاء الاستثماري بين المساهمين والمودعين بنسبة الأموال المستثمرة لكل منهم. ويستحق البنك نسبة مضاربة من صافي الربح المحقق بصفته مضاربا يتحمل المضارب الخسارة الناجمة عن إهماله أو مخالفته شروط المضاربة الشرعية. ينفرد البنك بالحق الحصري في تعديل النسب الواردة في استثمار طلب الوديعة الاستثمارية محددة الأجل. يقر العميل بموجبه ويوافق على تلك التعديلات فور تعميمها على الموقع الإلكتروني للبنك [www.alrayan.com](http://www.alrayan.com).

c- Profit on the Deposit shall be due on the maturity date, and to be credited to the Customer's account on the date of the profit's distribution.

ج- الأرباح المحتسبة للودائع تدفع لحسابات العملاء بتاريخ توزيع الربح للفترة

d- Profit on Deposits where their maturity date is during the month shall be calculated on the basis of last working day results and on the basis of exoneration and reconciliation between the Bank and Customer.

د- يحسب الربح على الودائع التي تقع تواريخ استحقاقها خلال الشهر على أساس نتائج اخر يوم عمل، وعلى أساس المبرأة والتصالح بين البنك والعميل

e- Depositor, beneficiary or the entitled to withdraw (OWNER) may not withdraw the deposit or part thereof before the date of entitlement, in case withdrawal is allowed before entitlement date, he/she shall not be entitled to share the investment return.

هـ- لا يجوز للمودع أو المستفيد أو من له حق السحب (رب المال) أن يقوم بسحب الوديعة أو جزء منها قبل تاريخ الاستحقاق، وفي حالة السماح بالسحب قبل تاريخ الاستحقاق لا يحق له الاشتراك في عائد الاستثمار

f- The Fixed Deposit shall be deemed automatically renewed on the same terms and conditions for a similar term unless the Customer gives the Bank written notice four days prior to the maturity date. The Customer hereby agrees to any such automatic renewal.

و- تجدد الودائع محددة الأجل لنفس المدة ووفق نوات الشروط، إلا إذا قام العميل بإخطار البنك قبل تاريخ الاستحقاق بأربعة أيام. يوافق العميل بموجبه على تجديد الودائع تلقائياً. يوافق العميل بموجبه على تجديد الودائع تلقائياً